
  
 

                                           Nieuwsbrief juli 2022 

 
Beste leden, 

 

In deze nieuwsbrief willen wij u meenemen in de voortgang van onze Hsv en daarbij ingaan 

op enkele kwesties welke nog wel eens voorbij komen in gesprekken met onze leden en 

reacties via socialmedia. Deze kwesties zijn; 

• Projecten 

• Visvangsten rondom Zwolle 

• Visuitzet 

• Bereikbaarheid visstekken en maaiwerk 

 

Maar om te beginnen eerst even de bestuurlijke ontwikkelingen. M.i.v. 1 juli is Marcel 

Kappers toegevoegd als aspirant bestuurder en voorzitter van de Jeugdcommissie. Marcel 

krijgt het komende half jaar de tijd om een fris/nieuw gezicht te geven aan de 

jeugdcommissie en de juiste mensen/commissieleden om zich heen te verzamelen. Op de 

ALV in 2023 kan hij officieel worden geïnstalleerd als bestuurslid. 

 

Ook de roofviscommissie is opzoek naar nieuwe, frisse en enthousiaste 

vissers/commissieleden die graag een bijdrage willen/kunnen leveren aan deze commissie.  

 

Heb je interesse om commissielid te worden voor één van de genoemde commissies, neem 

dan contact op met onze secretaris via sec.hsvzwolle@gmail.com. 
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Projecten 

Met trots kunne wij meedelen dat het project ``vissteigers aan de Soestwetering`` is 

afgerond. Jl vrijdag 1 juli heeft Waterbouw de Haan uit Wildervank de laatste hand gelegd 

aan de realisatie en we kunnen vaststellen dat er 24 prachtige vissteigers liggen aan de 

Soestwetering tussen de Oldeneelallee en Braunstraat. 

 

      

 

 

 

 

 

 

 

Onze dank gaat natuurlijk uit naar Waterbouw de Haan maar laten we vooral ook niet de 

gemeente Zwolle (omgevingsvergunning) en WDOdelta (watervergunning) vergeten. Wat 

velen namelijk niet weten of beseffen is dat voorafgaand aan een dergelijk project er 

vergunningen noodzakelijk zijn om dit te mogen doen en dat is zeker niet vanzelfsprekend. 

Fijn dat het hier is gelukt en wij als Hsv nu 3 prachtige trajecten hebben, Zwarte water, Vecht 

en Soestwetering, waar op visplateaus of steigers gevist kan worden en waar wedstrijden 

kunnen worden gehouden. Wedstrijden moeten wel eerst worden aangevraagd bij onze 

wedstrijdcommissie via wc.hsvzwolle@gmail.com. 

 

We horen enkelen nu zeggen dat er nog meer vissteigers/plateaus geplaatst mogen worden 

en dat zouden we graag willen. Echter mag het niet overal, we krijgen niet overal 

toestemming/vergunning, daarnaast kost e.a. best wel wat. Niet dat dit erg is maar kosten 

zoals voor de vissteigers aan de Soestwetering kunnen we niet klakkeloos uitgeven, we 

hebben ook een financiële verantwoordelijkheid naar de leden. Geld uitgeven is prima maar 

wel met beleid. 

 

Visvangsten rondom Zwolle 

Net als meerdere leden maken ook wij ons zorgen omtrent de visstand in de wateren in en 

rondom Zwolle. De vangsten lopen achteruit en dat verontrust ons voor de toekomst. Al is 

het ene jaar het andere niet, dat was altijd al zo, de vinger concreet op de zere plek leggen is 

lastig, ook voor ons. 

 

Klimaatverandering, te helder water, weinig voedingsstoffen, te veel plantengroei, de 

aalscholver en uiteraard de beroepsvisser (Timmerman) die onze migratiewateren leeg vist. 

Allemaal zaken die ons echt dagelijks bezig houden en waar we grip op proberen te krijgen, 

we zitten dus echt niet stil. 
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T.a.v. helder water, weinig voedingstoffen en waterplanten hebben we te doen met het 

waterschap. Zij hebben een andere visie op ons wateroppervlak en hebben zich te houden 

aan de KRW (kader Richtlijn Water) normen van de Europese Unie. Begrijpelijk maar voor 

ons niet fijn omdat het o.a. visuitzet en maaiwerk in de weg staat. 

 

De aalscholver is helaas een beschermde vogelsoort. Er lopen landelijk best wel diverse 

projecten om de rover weg te houden van onze wateren maar tot nu toe vruchteloos. 

 

Tot slot beroepsvisser (Timmerman) die ons inziens onze migratiewateren het Zwarte water 

en enkele zijarmen aan de Vecht leeg vist. Hsv de hengelsport Zwolle is echt druk doende om 

hier een halt aan toe te roepen echter heeft dat nog even tijd nodig. 

 

         
 

Visuitzet 

Na bovenstaande gelezen te hebben zult u misschien zeggen zet dan meer vis uit. Dat 

zouden we graag willen echter zijn we gebonden aan toestemming van het waterschap of 

gemeente. Ook daar speelt de KRW norm ons parten en maakt hun visie op visuitzet e.a. niet 

makkelijk. Wat we eigenlijk ook niet willen is de beroepsvisser sponsoren. Hij vangt bij ons 

de vis weg en wij zouden dan dezelfde vis via België weer terug moeten kopen om hier weer 

uit te zetten. Een voor ons onacceptabele gedachte om deze circulaire industrie in stand te 

houden. 

 

Al met al geen gemakkelijke opgave waar we als bestuur dagelijks mee bezig blijven en daar 

waar mogelijk vis willen uitzetten. 
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Bereikbaarheid visstekken en maaiwerk  

 

Het zou natuurlijk mooi zijn als alle wateren in Zwolle (32) optimaal bereikbaar zouden zijn 

voor ons als vissers. Feit is echter dat dit niet zo is en ook niet is te realiseren. Soms kun je 

met de auto bij de stek en vaker kun je de stek alleen bereiken met de fiets, scooter of moet 

je een eindje lopen. Als bestuur zijn en blijven we bezig om daar waar mogelijk de 

bereikbaarheid te verbeteren maar hebben we de medewerking nodig van gemeente, 

waterschap e/o Rijkswaterstaat. Daar stuit het veelal op bezwaren en kosten. 

 

Het oever maaiwerk ligt volledig bij gemeente en waterschap. Zij hanteren hiervoor een 

schema op jaarbasis en daar heeft de Hsv geen invloed op. Enkel de zijde aan het Zwolle 

IJsselkanaal en bij onze botenhavens worden in opdracht van de Hsv gemaaid. 

 

E.a. geld ook voor het maaien van de watergangen Zwolle. Dat gebeurt in opdracht van het 

waterschap volgens hun eigen schema en is niet aan de Hsv. We dienen jaarlijks wel 

verzoeken in maar het is aan het waterschap of zij daar gehoor aan geven. 

 

               
 

 

Voor zover onze nieuwsbrief nummer 3. We hopen u hiermee enig inzicht te hebben 

gegeven in de mogelijkheden en onmogelijkheden t.a.v. enkele vraagstukken. Soms zijn 

zaken kneedbaar maar zeker niet altijd. U kunt er vanuit gaan dat wij als bestuur en 

commissies dagelijks bezig zijn om, voor u als lid van onze Hsv, het maximale te bereiken 

voor een optimale beleving van de hengelsport in onze wateren. 

 

Voor nu wensen wij iedereen een hele fijne vakantieperiode toe en mooie vangsten als je 

gaat vissen. Het clubgebouw blijft elke donderdagavond geopend tussen 18:30 en 19:30 uur. 

Voor dringende vragen kunt u bellen of appen naar 06-12082538 of mailen naar 

sec.hsvzwolle@gmail.com. 

 

 

Het bestuur 
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